
Bestyrelsesmøde d. 11/9 2017 – Referat 

 
Deltagere 
Fremmøde: Jan, Nick, Bente, Özgür, Jane, Bjørn 
Afbud: Kim 
 
Referatet fra sidste møde blev gennemgået og godkendt af Bestyrelsen. 
 
I forbindelse med fremlæggelse af regentskab, blev der besluttet at grundet manglende opkrævning af 
kontingent vil regentskabet først blive gennemgået på næste bestyrelsesmøde.  
 
Der blev klarlagt at Bjørn vedligeholder medlemslisten, hvor det forventes at alle i bestyrelses hjælper til 
hvis nødvendigt. Til næste bestyrelsesmøde vil medlemslisten være opdateret blive gennemgået. 
 
I henhold til vores årsplan (se Excel fil på Rushfiles), blev der fundet følgende punkter som skulle afklares: 
Jan afklare med Kim om Kim vil fortsætte som kontaktperson og omdrejningspunkt i forbindelse med drift 
af de fælles arealer samt sneskrabning. 
 
Repræsentanter fra de forskellige arbejdsgrupper gave en kort status på deres arbejdet.  
 
I forbindelse med det materiale som udreder reglerne for parkering på området som blev udsendt til alle 
medlemmer, blev der undladt at informere om reglerne for campingvogne og trailer. Bestyrelsen blev enig 
om at bestyrelsen undersøger regler således vi kan inkludere disse. 
 
Indkaldelse til næste bestyrelsesmøde er lagt ud på Facebook siden, og bliver d. 16 november kl. 20.00 på 
Gyldenhøjen 8. 
 
 
Skt. Klemens Grundejerforening 
 
Bestyrelsen 
 
Referat opdateret 16/11-2017 


